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Kære Mogens
På det sidste er der sket det, at mange bl.a. her i Roskilde ikke kan modtage svensk TV efter, at det er 
blevet digitaliseret. I en periode, hvor vi taler om integration på tværs af Øresund, kan det da ikke passe, at 
vi ikke kan se hinandens TV. 
Skåningene vil sikkert få det samme problem, når dansk TV også bliver digitalt. Der findes en lang og 
indviklet forklaring på, at det ikke kan lade sig gøre fremover at modtage de æterbårne digitale signaler. Det 
kan da ikke passe, at man skal i kløerne på TDC for at have denne mulighed. 
En enkel løsning ville være, at SVT tilbød deres signaler til de danske parabolselskaber. Det kunne jo gå 
begge veje, når DR bliver fuldt digitaliseret.

Med venlig hilsen

Povl Nielsen
Helligkorsvej 55
4000 Roskilde
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